
T
R

IB
U

N
E ZEIS

T
 

R
e
d
a
c
tie

: L
n
. v

. H
e
n
e
g
o
u
w

e
n
 6

0
   

3
7
0
3
 T

E
 Z

e
is

t 

E
-m

a
il: b

e
n
w

ie
g
e
rs

@
to

m
a
a
tn

e
t.n

l     
B

a
n

k
r
e
k
e
n

in
g

 n
r
: N

L
3

7
R

A
B

O
0

1
3

9
4

6
6

9
5

9
 

 
 

 
S

P
 a

fd
. Z

e
is

t 

J
a
a
r
g

a
n

g
 1

8
 

N
u

m
m

e
r
 5

 

M
e
i 2

0
1

4
 

 

Donderdag 24 april hield de SP afdeling Zeist een ledenvergadering. Tijdens deze 

ledenvergadering is het bestuur van de afdeling (opnieuw) gekozen. Drie mensen 

hebben besloten het bestuur te verlaten. Gathy Jacobs, Annemieke Pluijgers en 

Jantje Paasman waren niet herkiesbaar.  

Gathy, Annemieke en Jantje, jullie heel erg bedankt voor alle inzet en 

energie die jullie in het bestuurswerk hebben gestoken.  

 

De aftredende bestuursleden: 

Gathy was jarenlang actief als penningmeester en voor de hulpdienst. Daarnaast 

was zij betrokken bij vele acties, congressen, vergaderingen en bijeenkomsten. 

Gathy gaat nu ook bij de SP met pensioen.  

 

Jantje heeft een steeds drukker wordende weggeefwinkel. Daarnaast zet hij zich in 

zijn privéleven naast een baan op verschillende manieren (vrijwillig) in om de 

samenleving te verbeteren. Dit doet hij vol passie, maar het vergt veel tijd. Hij wil 

zich meer op deze zaken richten en verlaat daarom het bestuur. 

 

Annemieke is onlangs verkozen als tweede gemeenteraadslid voor de SP in Zeist. 

Zij wil zich volledig kunnen richten op het raadswerk, wat uiteraard veel tijd en 

energie gaat kosten. Geen bestuur meer dus, maar zeker niet minder taken. 

 

Het nieuw gekozen bestuur zal bestaan uit: Mathijs Gijsbers (afdelingsvoorzitter), 

Jan Voogdt (penningmeester), Pieter Wout Duquesnoy (fractievoorzitter), Gwildor 

Sok en Elmar van Kordenoordt. 

 

Jan heeft zich niet beschikbaar gesteld om herkozen te worden als 

afdelingsvoorzitter, maar blijft wel bestuurslid. Hij gaat de taken van Gathy als 

penningmeester overnemen. Jan heeft de afgelopen 15 jaar (met een korte 

onderbreking) naast zijn drukke baan en hobby jarenlang de SP versterkt: als 

voorzitter (enige tijd zelfs gecombineerd met het raadslidmaatschap), actief op 

straat en bij acties. Jan, nogmaals heel erg veel lof, letterlijk voor de 

duizenden uren inzet als voorzitter! 

 

Pieter Wout blijft fractievoorzitter en zal daarom de komende 4 jaar wederom in 

het bestuur zitten. Hij zal opnieuw de raadsfractie vertegenwoordigen en de spil zijn 

tussen de raad en de afdeling.  

 

Gwildor blijft aan als bestuurslid. Hij wil net als de afgelopen tijd zich inzetten voor 

een sterke actieve afdeling, waarbij zijn focus onder andere ligt op het gebied van 

privacy. Hij is algemeen bestuurslid, maar daarnaast versterkt hij de afdeling als 

fractieassistent en webmaster. 

 

Elmar is nieuw verkozen binnen het bestuur. Hij heeft gewerkt op het ministerie van 

BZK en bij Postbus51. Daarnaast heeft hij de zorg van meerdere kanten gezien en is 

hij bestuurslid bij een huurdersvereniging. Hij heeft van dichtbij gezien dat de 

maatschappij steeds minder sociaal wordt en hij vindt dat dit anders moet. Dat kan 

je het beste bereiken door zelf actief te worden, en dat wil hij onder andere doen 

binnen het bestuur. 

 

Mathijs is verkozen als nieuwe afdelingsvoorzitter en zal Jan opvolgen. Mathijs was 

hiervoor organisatiesecretaris en deed dit met veel plezier. De steun voor de SP is 

groeiende, ook in Zeist. Tegelijk gaat er veel op de gemeente afkomen komende 

jaren. Graag wil hij als voorzitter met de afdeling, de fractie en het bestuur zorgen 

voor een sociaal geluid in Zeist. 

VOOR HET LAATSTE NIEUWS: 

 
GA NAAR ZEIST.SP.NL ! 

NIEUW AFDELINGSBESTUUR IN ZEIST  
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BELANGRIJKE 
ADRESSEN 

Voorzitter: 
Mathijs Gijsbers 
Ln van Vollenhove 496 bis 
3706 AA  Zeist 
tel: 030-7510704 /  
      06-51009986 
e-mail: 
mathijs.gijsbers@gmail.com 

 

Lid en 
fractievoorzitter: 
Pieter Wout Duquesnoy 
Ridderschapslaan 20 
3703 SN  Zeist 
tel: 030-6959716 /  
      06-29430795 
e-mail:  
pieterwout@tomaatnet.nl 

Wij hebben een nieuwe bestuur, maar inmiddels is in de gemeenteraad van 

Zeist ook een nieuw coalitieakkoord gesmeed. En die staat op zijn zachtst 

gezegd ver van het gedachtegoed van de SP. De gemeente krijgt vanuit 

het Rijk te maken met een aantal decentralisaties en bezuinigingen. De 

nieuwe coalitie van VVD, D66, Seyst.nu en CDA zal met de harde hand 

deze bezuinigingen doorvoeren. Sociale woningbouw, bijvoorbeeld, zal nog 

schaarser worden in Zeist. Er komt grote druk te liggen op de zorg (WMO, 

thuiszorg, ouderenzorg, enz.). En vangnetten voor minima zullen worden 

versoberd. De SP gaat met het nieuwe bestuur zijn uiterste best doen om 

een sociaal geluid op straat te laten horen. We zullen de bevolking en de 

raad laten zien dat het ook anders kan. We zullen ons als bestuur 

maximaal inspannen om een sterke, actieve afdeling neer te zetten, zodat 

we met zijn allen de fractie goed kunnen steunen in de strijd die nodig zal 

zijn.  

Uiteraard kunt u als u dat wenst contact opnemen met de nieuwe 

bestuursleden. Op de website (http://zeist.sp.nl) vindt u de 

contactgegevens. 

Hartelijke groeten, 

Bestuur SP Zeist 

De huurverhoging.. 
 

Bij de meeste mensen, die in een huurwoning wonen, is weer de aankondiging van de 

huurverhoging binnen gevallen.  

Ik heb al verhalen gehoord over één of twee euro erbij, maar dat zijn de uitzonderingen. 4% erbij 

is niet ongewoon.  

De meeste fracties in de gemeenteraad, de VVD en D66 voorop, vinden het allemaal wel best met 

de huurhuizen. Er wonen veel te veel mensen scheef, dwz dat ze gezien hun inkomen best wel een 

hogere huur zouden kunnen betalen.  

 

Nou valt dat scheefwonen erg mee, want met een hoger inkomen krijg je uiteraard geen 

huurtoeslag. En sinds vorig jaar gaat je huur sneller omhoog dan bij een lager inkomen.  

 

De woningcorporaties spelen zielig, zij moeten de verhuurdersheffing aan het rijk betalen. Ze 

hebben gelijk, dat dat een belachelijke situatie is. Alle huurders van corporaties betalen op die 

manier een extra soort belasting, die ten goede komt aan heel Nederland. terwijl de 

hypotheekrenteaftrek maar minimaal wordt verminderd.  

Dat is inderdaad oneerlijk. 

 

Maar die corporaties hebben het niet zo slecht, hun woningen zijn een bezit dat erg veel geld 

waard is. Zeker als zij goed onderhoud doen.  

Weet je rechten en controleer je huurverhoging. Veel informatie daarover kun je vinden op 

woonbond.nl of op de site van de huurcommissie. 

 

Pieter Wout  

http://www.zeist.nl/Actueel/Nieuws/Nieuwsberichten/Nieuwsberichten_2014/Nieuwsberichten_april_mei_juni_2014/Coalitiepartijen_presenteren_onderhandelingsresultaat
http://zeist.sp.nl/

